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 Protokół nr 9/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 19 lutego 2015 r. 
 
 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Zbigniew Ziejewski /lista obecności 
stanowi załącznik nr 1/.  Rozszerzono porządek posiedzenia o następujące punkty: 
 

1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia planu finansowego zadań 
powiatu, realizowanego ze środków Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 
roku 2015. 

2. Zapoznanie się oświadczeniem o gotowości realizacji pilotażowego programu „Aktywny 
samorząd” – kontynuacja uczestnictwa w programie. 

3. Zapoznanie się z uchwałą Nr RIO.IV-0120-12/15 z dnia 15.01.2015r. w sprawie opinii o 
prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Nowomiejskiego na podstawie przyjętej 
przez jednostkę samorządu terytorialnego Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 
2034 oraz uchwały budżetowej na rok 2015. 

4. Rozpatrzenie wniosku mieszkańców Czachówek w sprawie remontu drogi Biskupiec – 
Czachówki. 

 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pan Starosta poinformował, że Powiat Nowomiejski otrzymał od pana Janusza 
Piechocińskiego – Wicepremiera i Ministra Gospodarki wyróżnienie za promowanie 
przedsiębiorczości oraz stworzenie specjalnych i preferencyjnych warunków do prowadzenia 
działalności gospodarczych. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na roboty budowlane dla 
zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup 
na odcinku Nowe Miasto Lubawskie – Gwiździny”. 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski szczegółowo omówił specyfikację istotnych warunków zamówienia na roboty 
budowlane dla w/w zadania. Dodał, że rozpoczęcie realizacji zadania planuje się na 11 maja 2015r.,  
natomiast koniec realizacji planuje się na 30 września 2015r. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska,                   
B. Grzywacz, B. Kurowski. 
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Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na roboty budowlane dla 
zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup 
na odcinku Nowe Miasto Lubawskie – Gwiździny”. 
 
Zarząd powołał komisje przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Krzysztof Grześkiewicz 
2. Zastępca przewodniczącego – Ryszard Kłosowski 
3. Sekretarz –  Alina Banaszewska 
4. Członek komisji – Wojciech Umiński 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak,  K. Trzaskalska,                   
B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku mieszkańców wsi: 
Ostrowite, Osetno, Wardęgowo i Rywałdzik w sprawie remontu drogi Ostrowite – Rywałdzik. 
 
Pan Kłosowski odczytał wniosek, stanowiący załącznik nr 3. Dodał, że razem z panem 
Starostą dokonano wizji lokalnej dróg powiatowych m.in. w/w. Pan Kłosowski poinformował, 
że droga nie jest aż w tak złym stanie. Nadmienił, że odcinek od Ostrowitego do Rywałdzka 
ma ok. 1630 m, koszt remontu odcinka wyniósłby ok. 500 tys. zł. 
Pan Starosta poinformował, że powiat w najbliższym czasie nie ma możliwości finansowych 
wykonania inwestycji na wnioskowanych odcinkach drogi powiatowej Nr 1238N. W roku 
2016 zostaną podjęte decyzje o wyborze kolejnych odcinków dróg powiatowych do 
przebudowy w latach następnych. Wzięte wówczas zostaną pod uwagę wnioskowane odcinki 
drogi Nr 1238N. Wszystkie drogi powiatowe na terenie całego powiatu nowomiejskiego 
zostaną wyremontowane w ramach remontu cząstkowego w okresie kwiecień – maj 2015r. 
Dodał, że remontem tym objęta zostanie także droga powiatowa na odcinku Rywałdzik – 
Ostrowite i przez Wardęgowo. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku mieszkańców wsi 
Rynek w sprawie przyjęcia w planach inwestycyjnych na rok 2015/2016 budowy chodnika dla 
pieszych przy drodze powiatowej Brzozie – Mroczno – Rynek w miejscowości Rynek. 
 
Pan Kłosowski poinformował, że przy w/w drodze w latach poprzednich, wykonano 
utwardzenie pobocza celem poprawy bezpieczeństwa poruszania się po nim pieszych, 
zwłaszcza w okresie nasilonego ruchu tj. w okresie letnim. Stwierdził, że można by wpisać 
inwestycje na rok 2016 przy założeniu, że gmina Grodziczno dofinansuje realizację zadania w 
wysokości 50 % wartości inwestycji.  
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Kłosowskiego. 
Pan Starosta zasugerował, żeby w najbliższym czasie zorganizować spotkanie Starosty z 
Wójtem Gminy Grodziczno i dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych celem określenia zasad 
współpracy i terminu realizacji tej inwestycji. 
 
Wniosek stanowi załącznik nr 4. 
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Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku 
mieszkańców Czachówek w sprawie remontu drogi Biskupiec – Czachówki. 
 
Pan Starosta odczytał wniosek stanowiący załącznik nr 5. 
Pan Kłosowski poinformował, że dokonał wizji lokalnej w/w drogi i nie jest ona również w 
tak złym stanie jak piszą wnioskujący. Dodał, że jest to droga o nawierzchni gruntowej i 
najgorsze odcinki są wysypane żużlem. Nadmienił, że Zarząd Dróg Powiatowych 
sukcesywnie w miarę potrzeb i możliwości profiluje równiarką nawierzchnię gruntową drogi 
powiatowej Nr 1242N Biskupiec – Krotoszyny. Droga powiatowa Nr 1242N Biskupiec – 
Krotoszyny na odcinku 2,36 km od Biskupca do Czachówek jest drogą o szerokości średnio 
3,5 m. Pozostałe 1,175 km to droga o nawierzchni asfaltowej z jezdnią o szerokości średnio 
4,0 m. Bardzo wąski pas drogowy przy planowaniu przebudowy tej drogi pociąga za sobą 
konieczność wykupu gruntów przyległych pod poszerzenie. Pan Kłosowski zaproponował, 
żeby w/w drogę przekazać gminie Biskupiec, natomiast od gminy przejąć inną drogę 
asfaltową. Wyjaśnił, że gminy mogą wnioskować o dofinansowanie remontu dróg 
gruntowych z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Dodał, że koszt remontu drogi 
wyniósłby ok. 5 mln zł plus koszty wykupu gruntów. 
Pan Starosta stwierdził, że w najbliższym czasie podjęte zostaną rozmowy Starosty z Wójtem 
Gminy Biskupiec w powyższej kwestii. 
 
/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie przyjęcia planu finansowego zadań powiatu, realizowanego ze środków 
Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych w roku 2015. 
/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie/ 
 
Pani Łydzińska poinformowała, że środki z PFRON-u są mniejsze o 95 tys. zł w porównaniu 
do roku 2014. Szczegółowo omówiła załącznik do projektu uchwały, który dotyczy podziału 
środków finansowych. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                
Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się  oświadczeniem 
o gotowości realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd” – kontynuacja uczestnictwa 
w programie. 
 
Pani Łydzińska poinformowała, że powyższy program jest realizowany od 2012r. 
 
Oświadczenie stanowi załącznik nr 6. 
 
/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
 
 
 
 
 



 
 

4

Piątym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji „Budowa hali 
sportowej przy Zespole Szkół Zawodowych w  Kurzętniku”. 
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Banaszewska wyjaśniła, że zmieniona została nazwa inwestycji. Zmianie ulega tytuł 
uchwały Nr LII/415/2014 Rady Powiatu z dnia 23 kwietnia 2014r. oraz  § 1 uchwały, który 
otrzymuje brzmienie: „§ 1. Wyraża się zgodę na przystąpienie do realizacji inwestycji 
„Budowa hali sportowej wraz z zapleczem socjalnym oraz infrastrukturą techniczną przy 
Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku”. 
Pani Skarbnik szczegółowo przedstawiła podział środków dotyczących współfinansowania 
w/w inwestycji.  Poinformowała, że w roku 2015 nakłady powiatu wyniosą ok. 494 000 zł    
/tj. koszt dokumentacji - 85 000 zł, nadzór robót budowlanych - 9000 zł, roboty budowlane – 
400 000 zł/,  planowane dofinansowanie z Ministerstwa Sportu ok. 200 000 zł. Natomiast w 
2016r. nakłady powiatu wyniosą ok. 1 846 452,13 zł /tj. koszt nadzoru nad projektem -      
5 500 zł, nadzór robót budowlanych – 40 506,68 zł, roboty budowlane – 1 800 445,45 zł/, 
planowane dofinansowanie z Ministerstwa Sportu ok. 900 000 zł. Dodała, że łączna wartość 
zadania oszacowana jest na kwotę ok. 3 440 452,13 zł. Nadmieniła, że będą również 
dokonane działania dotyczące pozyskania innych zewnętrznych środków finansowych, żeby 
udział powiatu w realizacji zadnia zmniejszył się do minimum.  
Pan Starosta poinformował, że pojawiło się drugie źródło finansowania zadania, z którego  w 
przyszłym roku będzie można uzyskać dofinansowanie w wysokości 50 % /złożenie wniosku 
nastąpiłoby do 30.11.2015r./. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                
Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmian w WPF na 2015r. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i budżecie powiatu na rok 2015. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                
Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmian w budżecie powiatu na  2015r. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                
Za głosowali: Z. Ziejewski, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko – Mazurskiego. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pan Korecki poinformował, że jest to kontynuacja porozumienia partnerskiego w zakresie 
wspólnego promowania szlaków utworzonych w ramach projektu „Znakowanie turystyczne 
regionu Warmii i Mazur”. Dodał, że powiat przekazuje środki finansowe w wysokości      
2 500 zł z przeznaczeniem na organizację konferencji pn. „Kształtowanie oferty turystycznej 
regionu Warmii i Mazur”. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                
Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego w Zespole Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku. 
 
Pani Sekretarz zapytała, czy wydział zdąży powiadomić wszystkich uczniów w/w szkoły. 
Pan Korecki odpowiedział, że tak wszyscy zostaną powiadomieni zaraz po Sesji Rady 
Powiatu, która odbędzie się 27.02.2015r. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                
Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją pana Andrzeja 
Koreckiego – naczelnika Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji dotycz ącą aneksu nr 5 do 
arkusza organizacji roku szkolnego 2014/2015 w Zespole Szkół Rolniczych w Kurzętniku.  
 
Informacja stanowi załącznik nr 7. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 5 do arkusza organizacji roku szkolnego 2014/2015 w 
Zespole Szkół Rolniczych w Kurzętniku oraz  zapoznanie się z informacją p. Karpińskiej 
dotyczącą aneksu nr 5. 
/na posiedzenie weszła pani Edyta Karpińska – dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych w 
Kurzętniku/ 
 
Pani Karpińska poinformowała, że jeżeli chodzi o powyższy aneks to finansowo się wszystko 
zgadza. Wyjaśniła, że nauczyciel w okresie od września 2014r. do lutego 2015r. otrzymywał 
wynagrodzenie nie z wymiaru średniorocznego tylko za faktycznie zrealizowane godziny 
lekcyjne. Dodała, że fakt ten spowodowany jest tym, że podpisując umowę w dniu 
01.09.2014r. nie wiadomo było czy z dniem 28.02.2015r. umowa wygaśnie, czy zostanie 
przedłużona i kto będzie zatrudniony na tym stanowisku od dnia 01.03.2015r. Szczegółowo 
omówiła aneks nr 5 do arkusza organizacji roku szkolnego 2014/2015. 
Pani Trzaskalska stwierdziła, że arkusz organizacyjny był źle przygotowany i należało w/w 
kwestię rozwiązać aneksem do arkusza, a tak się nie stało.   
Pani Karpińska zgodziła się ze stwierdzeniem pani Trzaskalskiej. 
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Pani Sekretarz zasugerowała, żeby zasięgnąć opinii radcy prawnego i wyjaśnić powyższą 
kwestię do następnego posiedzenia Zarządu.  
 
W związku z powyższym Zarząd jednogłośnie podjął decyzję o zdjęciu uchwały z porządku 
posiedzenia. Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. 
Kurowski. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 8. 
 
/pan A. Korecki oraz pani E. Karpińska opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie przyjęcia rezygnacji Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                
Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Rezygnacja pana Zbigniewa Ziejewskiego z funkcji Starosty Nowomiejskiego stanowi 
załącznik nr 9. 
Pismo Wojewody Warmińsko-Mazurskiego stanowi załącznik nr 10. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                
Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie wyboru Starosty Nowomiejskiego. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                
Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie wyboru Wicestarosty Nowomiejskiego. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                
Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie wyboru pozostałych członków Zarządu Powiatu.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                
Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowomiejskiego. 
 
Projekt uchwały został poprawiony tj. dodano w § 1 punkt 4 dotyczący ustalenia dodatku 
specjalnego. 
Pani Sekretarz przedstawiła składniki wynagrodzenia obecnego Starosty.  
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Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady Powiatu. Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,              
B. Kurowski. 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie ustalenia delegata Powiatu Nowomiejskiego na Zgromadzenie Ogólne 
Związku Powiatów Polskich. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim Nr III/24/2014 
z dnia 30 grudnia 2014r. w sprawie ustalenia delegatów powiatu nowomiejskiego na Walne 
Zebranie Członków Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów Dorzecza Drwęcy. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim         
Nr I/9/2014 z dnia 1 grudnia 2014r. w sprawie powołania Komisji Budżetowej. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Wniosek pana Zbigniewa Ziejewskiego stanowi załącznik nr 11. 
 
Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie apelu do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz 
Rady Ministrów. 
 
Pan Starosta poinformował, że rolnicy złożyli na ręce Starosty postulaty. Po posiedzeniu sesji 
Rady Powiatu uchwala zostanie przesłana do Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Czwartym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą 
Nr RIO.IV-0120-12/15 z dnia 15.01.2015r. w sprawie opinii o prawidłowości planowanej 
kwoty długu Powiatu Nowomiejskiego na podstawie przyjętej przez jednostkę 
samorządu terytorialnego Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2034 oraz 
uchwały budżetowej na rok 2015. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że RIO pozytywnie zaopiniowała prawidłowość planowanej kwoty 
długu powiatu. 
 
Uchwała Nr RIO.IV-0120-12/15 z dnia 15.01.2015r. stanowi załącznik nr 12. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pan Starosta omówił szczegółowo kwestię dotyczącą stypendiów. 
 
 
                                                                                                      Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                            Zbigniew Ziejewski 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                                  


